

St. George's Mansions

住客停車位價單 Price List of Residential Parking Spaces

住客停車位

Residential Parking Space

低層地下4樓 LG4/F	
停車位編號	售價(港幣)
Parking Space No.	Purchase Price(HK\$)
R002	\$3,600,000
R019	\$3,600,000
R020	\$3,600,000
R021	\$3,600,000
R022	\$3,600,000
R023	\$3,600,000
R024	\$3,600,000
R025	\$3,600,000
R026	\$3,600,000
R029	\$3,600,000
R030	\$3,600,000
R032	\$3,600,000
R033	\$3,600,000
R034	\$3,600,000
R035	\$3,600,000

低層地下3樓 LG3/F	
停車位編號	售價(港幣)
Parking Space No.	Purchase Price(HK\$)
R046	\$3,550,000
R063	\$3,550,000
R064	\$3,600,000
R065	\$3,600,000
R066	\$3,550,000
R067	\$3,550,000
R068	\$3,550,000
R069	\$3,550,000
R070	\$3,550,000
R071	\$3,550,000
R072	\$3,550,000
R073	\$3,550,000
R076	\$3,550,000
R077	\$3,550,000
R078	\$3,550,000
R079	\$3,550,000
R080	\$3,550,000
R081	\$3,550,000
R082	\$3,550,000
R083	\$3,660,000

低層地下2樓 LG2/F	
停車位編號	售價(港幣)
Parking Space No.	Purchase Price(HK\$)
R091	\$3,550,000
R092	\$3,500,000
R093	\$3,550,000
R094	\$3,550,000
R100	\$3,500,000
R101	\$3,500,000
R102	\$3,500,000
R103	\$3,500,000
R104	\$3,500,000
R105	\$3,500,000
R106	\$3,500,000
R107	\$3,500,000
R108	\$3,550,000
R109	\$3,550,000
R110	\$3,500,000
R111	\$3,500,000
R112	\$3,500,000
R113	\$3,500,000
R114	\$3,500,000
R115	\$3,550,000
R116	\$3,670,000
R117	\$3,550,000
R119	\$3,550,000
R120	\$3,500,000
R121	\$3,550,000
R122	\$3,550,000
R123	\$3,550,000

本價單載列的所有售價及內容只供參考，可能隨時調整而不事先通知。
與本價單任何條款及條件有關的任何爭議，概由賣方享有最終決定權。

印製日期：
23/08/2022

All purchase prices and contents of this Price List are for information only and are subject to change without any prior notice.
In case of any dispute in relation to any terms and conditions of this Price List, the Vendor shall have the right to make the final decision.

Date of Printing：
23 August 2022

其他條款及條件

Other Terms and Conditions

- 1 賣方及信和地產代理有限公司保留訂明付款辦法及其他條款及條件的全部權利(包括但不限於不接受買方認購住客停車位的權利)。
The Vendor and Sino Real Estate Agency Limited reserve all rights to stipulate the Payment Terms and Other Terms and Conditions (including but not limited to the right not to accept any offer from the Purchaser to purchase the Residential Parking Spaces).
- 2 賣方將保留更改住客停車位售價之絕對權利。住客停車位售價如有修改，賣方或賣方之銷售代理並無責任事先作出通知，而住客停車位將以賣方最終決定之價格出售。
The Vendor reserves the absolute right to change the purchase prices of the Residential Parking Spaces. If there is/are any price adjustment(s) in relation to the Residential Parking Space(s), the Vendor or the Vendor's sales agent shall not be under any obligation to make any prior notification, and the Residential Parking Space(s) will be sold at the purchase prices as finally determined by the Vendor.
- 3 如本文件及其內容的中英文版本有異，一概以英文版本為準。
In case of inconsistency between Chinese and English versions of this document and its content, the English version shall prevail.